RILEND

limited liability company

Building 2/21, Ulitsa Lobanova, Moscow

Moscow 24 August 2007

Limited liability company Rilend, hereinafter referred to as the Trustor, located at Building 2/21, Ulitsa Lobanova, Moscow and represented by its General Director Valery Nikolaevich Kurochkin who is acting under the Charter, hereby authorises

lawyer Andrei Alekseevich Pavlov, lawyer certificate No. 5440 of 09/04/2003, admission to the bar of the City of Moscow No. 77/113, hereinafter referred to as the Representative

to carry out on behalf of the Trustor any procedural activities in all courts of general jurisdiction, arbitration courts of all instances, including the first, appellation, cassational and supervisory instances, where the Trustor acts as a claimant, respondent, third party (filing or not filing independent claims in respect of the matter in dispute), including the Representative's right to sign, file and revoke claims, to file enforcement claims (on taking enforcement measures), to submit them to court, to sign and submit counterclaims, to refer cases to mitigation courts, to reject or accept claims in full or in part, to increase or reduce the amounts of claims, to change the grounds or subject of claims, to conclude and sign amicable agreements and agreements on the factual circumstances as well as the right to sign applications for court cases to be reopened on the basis of newly emerged circumstances, to appeal court judgements, to obtain copies of court judgements and enforcement documents, to submit enforcement documents for recovering compensation, to participate in enforcement proceedings with the right to full procedural representation, to file any applications required and to obtain any information required, to obtain money or other property awarded, to appeal the actions of the court bailiff.

The Representative has the right to view case materials, to take extracts from them, to make copies, to file arguments, to submit evidence and to participate in the investigation, to ask other individuals, participating in the case, witnesses, experts and specialists questions, to file written and verbal motions, including on the disclosure of evidence, to give written and verbal explanations to court, to produce his own arguments in all matters arising during the court trial, to object to petitions and arguments of other individuals, participating in the case, to appeal court rulings, to sign necessary applications, appeals, objections, revocations, petitions and other procedural documents and exercise other procedural rights as specified by law.

When executing enforcement actions, the Representative has the right to view the materials of executive proceedings, to take extracts from them, to make copies of them, to submit supplemental materials, to file petitions, to participate in the execution of enforcement proceedings, to give verbal and written explanations during enforcement actions, to express his arguments and reasons regarding all matters arising during enforcement proceedings, to object against petitions, arguments and reasons of other individuals participating in the enforcement proceedings, to file recusals, to appeal the actions (non-action) of the court bailiff.

This power of attorney is issued with the right for it to be transferred to other individuals for a term of one year.

General Director of limited liability company Rilend

[stamp]

[signature] /V. N. Kurochkin/

общество с ограниченной ответственностью

г. Москва, ул. Лобанова, д. 2/21

г. Москва

24 августа 2007

Общество с ограниченной ответственностью «Рилэнд», далее по тексту - «Доверитель» расположенное по адресу: г. Москва, ул. Лобанова, д. 2/21, в лице генерального директора Курочкина Валерия Николаевича, действующего на основании Устава, настоящим уполномочивает

адвоката Павлова Андрея Алексеевича, удостоверении адвоката №5440 от 09.04.03, регистрационный номер в реестре адвокатов города Москвы №77/113, далее по тексту -

Представитель,

совершать от имени Доверителя любые процессуальные действия во всех судах общей юрисдикции, арбитражных судах всех инстанций, включая первую, апелляционную, кассационную и надзорную, в которых Доверитель выступает в качестве истца, ответчика, третьего лица (заявляющего и не заявляющего самостоятельные требования на предмет спора), включая право Представителя на подписание и предъявление искового заявления и отзыва на исковое заявление, заявления об обеспечении иска (о принятии обеспечительных мер), предъявление их в суд, подписание и предъявление встречного иска, передачу дела в третейский суд, полный или частичный отказ от исковых требований и признание иска, уменьшение и увеличение размера исковых требований, изменение основания или предмета иска, заключение и подписание мирового соглашения и соглашения по фактическим обстоятельствам, а также право на подписание заявления о пересмотре судебных актов по вновь открывшимся обстоятельствам, обжалование судебных актов, получать на руки судебные акты и исполнительные документы, предъявление исполнительного документа к взысканию, участвовать в исполнительном производстве с правом полного процессуального представительства, делать необходимые заявления и получать необходимую информацию, получение присужденных денежных средств или иного имущества, обжаловать действия судебного пристава исполнителя.

Представитель имеет право знакомиться с материалами дела, делать выписки из них, снимать копии, заявлять отводы, представлять доказательства и участвовать в их исследовании, задавать вопросы другим лицам, участвующим в деле, свидетелям, экспертам и специалистам; заявлять письменные и устные ходатайства, в том числе об истребовании доказательств; давать объяснения суду в устной и письменной форме; приводить свои доводы по всем возникающим в ходе судебного разбирательства вопросам, возражать относительно ходатайств и доводов других лиц, участвующих в деле; обжаловать судебные постановления, подписывать необходимые заявления, жалобы, возражения, отзывы, ходатайства, иные процессуальные документы, и использовать другие, предоставленные законодательством, процессуальные права.

При совершении исполнительных действий Представитель имеет право знакомиться с материалами исполнительного производства, делать из них выписки, снимать с них копии, представлять дополнительные материалы, заявлять ходатайства, участвовать в совершении исполнительных действий, давать устные и письменные объяснения в процессе исполнительных действий, высказывать свои доводы и соображения по всем вопросам, возникающим в ходе исполнительного производства, возражать против ходатайств, доводов и соображений других лиц, участвующих в исполнительном производстве, заявлять отводы, обжаловать действия (бездействие) судебного пристава-исполнителя.

Настоящая доверенность выдана с правом передоверия третьим лицам сроком на один год.

Генеральный директерответстве Общества с огранияенной ответственностью «Рилэнд»

/Курочкин В.Н./